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Je geeft aan dat:

* Overschrijding van het beschermingsniveau bij gebruikvan de begrenzer niet verwijtbaar is;

« We geen dwangsom zullen verbeuren, als muziek alleen via de begrenzer ten gehore wordt gebracht;

Maar dan wordt er niet aan de geluidnormen voldaan en is er sprake van geluidoverlast bij bovenliggende woningen.

Muziek via de begrenzer volgens de huidige, gedateerde, maatwerkvoorschriften heeft als maximale waarde 73 dB(A).

Maar om aan de geluidnormen van het Activiteitenbesluit is de toegestane maximale waarde aanzienlijk lager, zie hieronder.

Punta Cana is net op 27 februari ‘23 aangeschreven dat, om aan de geluidnormen te kunnen voldoen, muziek ten gehore gebracht

mag worden met de volgende maximaal toegestane geluidniveaus:

68 dB(A) van 07.00 tot 19.00 uur;

63 dB(A) van 19.00 tot 23.00 uur;

58 dB(A) na 23.00 uur.

Indien de uitbater van mening is muziek ten gehore te kunnen brengen met een hoger geluidniveau. En hiermee de geluidnormen

te niet te overschrijden. Dan dient dit te worden aangetoond met

een akoestisch rapport.

In de brief worden de maatwerkvoorschriften en de begrenzer niet genoemd omdat de maatwerkvoorschriften geactualiseerd

dienen te worden en omdat heeft aangegeven dat:

De begrenzer voldoet echter niet aan de eisen omdat de geluidboxen onafhankelijk van de begrenzer kunnen worden

ingesteld.
De brief van 27 februari ’23 is volledig gebaseerd op naleving van de geluidnormen van het Activiteitenbesluit.

De maatwerkvoorschriften worden verder buiten beschouwing gelaten.
Verder geefje aan dat:

* Dat een nieuw, lagere niveau moet worden vastgelegd in maatwerkvoorschriften;
* Dat vervolgens de begrenzer op dit lagere niveau moet worden ingesteld en verzegeld;
* De gemeente het initiatief neemt voor de twee eerdere punten;

Voor het opstellen van meuwe maatwerkvoorschriften is een akoestisch rapport noodzakelijk.
En dient de aanwezige installatie te worden aangepast.
Als de gemeente hiervoor het imitiatief neemt draagt het dan ook de kosten?
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Hoi EEE
Ik heb aan het einde puntsgewijs aangegeven wat de consequenties zijn van de bevindingen.

De discrepantie tussen het maximale toegelaten niveau uit de oude maatwerk voorschriften en de huidige praktijk zien we als niet

verwijtbaar en daarop volgt geen handhvaving.

De gemeente gaat nieuwe maatwerkvoorschriften opleggen.

Hopelijk is zo het verhaal wat logischer voor de buitenstaander.
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